



SUPPORTED BY



## POLARIS MUSIC PRIZE ANNOUNCES GALA PERFORMERS AND GRAND JURY, TICKETS NOW ON SALE

**TORONTO, ON – Wednesday, August 16, 2017**

The Polaris Music Prize, presented by CBC Music and produced by Blue Ant Media, has announced the performers for the September 18 Polaris Gala at [The Carlu](#) in Toronto.

They include:

Lisa LeBlanc  
Lido Pimienta  
Tanya Tagaq  
Leif Vollebekk  
Weaves

More acts may be announced at a later date.

Limited public tickets are on sale now via [Ticketmaster](#).

Polaris also announced who will be on the Grand Jury to determine this year's best Canadian album, judged solely on artistic merit, without consideration of genre or record sales.

They are:

Brian Cleveland, CFMH, Saint John, NB  
Francella Fiallos, CKDU, Halifax, NS  
Erin Flynn, CHUO 89.1FM, Ottawa, ON  
Vish Khanna, Kreative Kontrol, Guelph, ON  
Nick Krewen, Freelance Journalist, Toronto, ON  
Erik Leijon, Freelance Journalist, Montréal, QC  
Tara McCarthy, CBC Radio One, Whitehorse, YT  
Catherine Pogonat, Radio-Canada, Montréal, QC  
Sandra Sperounes, Edmonton, AB, Capital City Records  
Laura Stanley, Freelance Journalist, Toronto, ON  
Brad Wheeler, The Globe And Mail, Toronto, ON

The Polaris Gala will be hosted by CBC Radio 2 Morning host [Raina Douris](#) and live streamed at [CBCMusic.ca](#) and on CBC Music's [Facebook](#) and [YouTube](#) pages starting at 8 p.m. ET on Monday, September 18.

The Polaris Music Prize will award \$50,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. Each of the nine other [Short-Listed](#) artists will receive \$3,000 courtesy of [Slaight Music](#).

We acknowledge the financial support of FACTOR, the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

We acknowledge the OMDC for their continued support of the Polaris Music Prize.

#### **About the Polaris Music Prize**

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours and rewards artists who produce Canadian music albums of distinction. A select panel of music critics judge and award the Prize without regard to musical genre or commercial popularity. [polarismusicprize.ca](http://polarismusicprize.ca)

#### **About CBC Music**

CBC Music is Canada's free digital music service connecting Canadians with the very best in Canadian and international music. Simple and easy to navigate, CBC Music gives music fans access to over 90 web radio stations, available on your smartphone or tablet, plus content from the most knowledgeable music personalities and programmers from across the country. [www.cbcmusic.ca](http://www.cbcmusic.ca)

#### **About Blue Ant Media**

Blue Ant Media is a privately held, international content producer, distributor and channel operator. From our production houses around the world, we create content for multiple genres including factual, factual entertainment, short-form digital series and kids programming. Our distribution business, Blue Ant International, offers a catalogue of 2,300+ hours of content, including the largest 4K natural history offering on the market. Blue Ant Media's international channel business offers a portfolio of media brands such as Love Nature (International), ZooMoo Networks (International), Smithsonian Channel Canada, BBC Earth (Canada) and HGTV (New Zealand). Blue Ant Media is headquartered in Toronto, with operations in Los Angeles, Singapore, Auckland, Dunedin, London, Sydney, Beijing and Taipei. [blueantmedia.ca](http://blueantmedia.ca)

Follow us on: [Twitter](#) / [LinkedIn](#) / [Instagram](#)

#### **Media Contacts:**

##### **Polaris Music Prize media:**

Amanda McCauley - Indoor Recess

[\(905\) 926-6440](tel:9059266440)

[amanda@indoorrecess.com](mailto:amanda@indoorrecess.com)

##### **Polaris Music Prize media (Quebec):**

Magali Ould

[\(514\) 994-6295](tel:5149946295)

[magali@polarismusicprize.ca](mailto:magali@polarismusicprize.ca)

##### **Media assets:**

(Polaris logos, album covers, bios, photos, streams):

<http://polarismusicprize.ca/media>

Pw: m3d1a

\*\*\*

**LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS ANNONCE LES  
ARTISTES EN PRESTATION AU GALA ET LE  
GRAND JURY, LES BILLETS SONT EN VENTE  
MAINTENANT**

**Toronto, ON – Mercredi 16 août 2017**

Le Prix de musique Polaris, présenté par CBC Music et produit par Blue Ant Media, a dévoilé les artistes qui seront en prestation lors du gala Polaris le 18 septembre prochain au Carlu à Toronto.

La liste inclut:

Lisa LeBlanc  
Lido Pimienta  
Tanya Tagaq  
Leif Vollebekk  
Weaves

Une quantité limitée de billets pour le public est en vente maintenant via [Ticketmaster](#).

Le Polaris a également annoncé le grand jury qui déterminera le meilleur album canadien de l'année. Celui-ci est jugé uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums.

Voici le grand jury:

Brian Cleveland, CFMH, Saint-Jean, NB  
Francella Fiallos, CKDU, Halifax, NS  
Erin Flynn, CHUO 89.1FM, Ottawa, ON  
Vish Khanna, Kreative Kontrol, Guelph, ON  
Nick Krewen, Pigiste, Toronto, ON  
Erik Leijon, Pigiste, Montréal, QC  
Tara McCarthy, CBC Radio One, Whitehorse, YT  
Catherine Pogonat, Radio-Canada, Montréal, QC  
Sandra Sperounes, Capital City Records, Edmonton, AB  
Laura Stanley, Pigiste, Toronto, ON  
Brad Wheeler, The Globe And Mail, Toronto, ON

Le gala Polaris sera animé par [Raina Douris](#), animatrice de l'émission CBC Radio 2 Morning, et diffusé en direct sur [CBCMusic.ca](#) ainsi que sur les pages [Facebook](#) et [YouTube](#) de CBC Music à partir de 20h (ET) le lundi 18 septembre.

Le Prix de musique Polaris offre 50 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Les neuf autres nommés de la courte liste recevront 3 000\$ chacun, une gracieuseté de Slight Music.

Nous reconnaissons l'appui financier de FACTOR, du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

Nous reconnaissons l'appui continu de l'OMDC envers le Prix de musique Polaris.

#### **À propos du Prix de musique Polaris**

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore et récompense annuellement les artistes ayant créé des albums de musique canadiens de renom. Un groupe sélectionné de critiques musicaux jugent et décernent le Prix sans considération pour le genre musical ou la popularité commerciale. [polarismusicprize.ca](#)

#### **À propos de CBC Music**

CBC Music est le service gratuit de musique en ligne du Canada qui connecte les Canadiens avec le meilleur de la musique canadienne et internationale. Simple et facile à naviguer, CBC Music offre aux amateurs de musique un accès à plus de 70 stations de radio en ligne disponibles sur tablette et téléphone intelligent. De plus, il offre des contenus créés par les programmeurs et personnalités les plus renommés des quatre coins du pays. [CBCMusic.ca](#)

#### **À propos de Blue Ant Media**

Blue Ant Media est une société privée internationale qui produit et distribue du contenu, et qui opère des chaînes. À partir de nos maisons de production à travers le monde, nous créons divers contenus incluant du divertissement factuel, de courtes séries numériques et des émissions jeunesse. Notre entreprise de distribution, Blue Ant International, propose un catalogue de plus de 2300 heures de contenu, incluant la plus grande bibliothèque d'histoire naturelle en 4K disponible sur le marché. Les canaux d'affaires internationaux de Blue Ant Media offrent un portefeuille de marques médiatiques telles que Love Nature (International), ZooMoo Networks (International), Smithsonian Channel Canada, BBC Earth (Canada) et HGTV (Nouvelle-Zélande). Blue Ant Media est basée à Toronto, avec des bureaux à Los Angeles, Singapour, Auckland, Dunedin, Londres, Sydney, Beijing et Taipei. [Blueantmedia.ca](http://Blueantmedia.ca)  
Suivez-nous sur: [Twitter](#) / [LinkedIn](#) / [Instagram](#)

#### Contacts médias:

##### Prix Polaris - Québec

Magali Ould  
(514) 994-6295  
[magali@polarismusicprize.ca](mailto:magali@polarismusicprize.ca)

##### Prix Polaris - Canada

Amanda McCauley - Indoor Recess  
(905) 926-6440  
[amanda@indoorrecess.com](mailto:amanda@indoorrecess.com)

#### Matériel promo:

(Logos du Polaris, pochettes d'albums, biographies, photos, audio):  
<http://polarismusicprize.ca/media>  
Mot de passe: m3d1a

